
 

 

 
 
 

 

 

To: G5 Parents 

From:  Dr Agnes Wai, Principal 

Date:  1st November 2019 

Notice No.17 

G5 Education Camp 
 

The school is organizing a three-day education camp. The details are as follows: 

Date:  27th – 29th November 2019 (Wednesday to Friday) 

Place: Jockey Club Sai Kung Outdoor Training Camp 

Fee:  $960 (inclusive of boarding, meals and transportation, will be directly debited from your 

bank account) 

Gathering Time at School: 27th November 2019 (Wednesday) at 8:10 am  

  (students come back to School as normal) 

Dismissal Time at School:  29th November 2019 (Friday) at 3:20 pm  

 (students can take school bus home at 3:20 pm) 
 

This education camp is part of the school curriculum and therefore participation is compulsory. 

Please complete the reply slip in our School app by 8th November 2019 (Friday). 

 

 

營
 

本校將為五年級學生舉行為期三天之教育營，詳情列後： 

日    期：二○一九年十一月二十七日至二十九日（星期三至星期五）  

地    點：賽馬會西貢戶外訓練營 

費    用：$960（包括膳宿費及交通費，將由家長之銀行戶口扣除） 

於學校集合時間：十一月二十七日（星期三）上午八時十分 

    （學生依日常上課時間回校） 

於學校解散時間：十一月二十九日（星期五）下午三時二十分 

         （學生可轉乘下午三時二十分之校車回家） 
 

教育營乃學校課程之一，故所有學生必須參加。請於十一月八日（星期五）或以前  

填妥本校手機程式內之回條。 
 

  以上通告 

五年級家長 

校長 

衞燕華博士 

二○一九年十一月一日 


